
Referat af generalforsamlingen for Cyklistforbundet, Roskilde afdeling 
afholdt mandag den 20. marts 2023 
 
Der var mødt 16 medlemmer op til generalforsamlingen. 
 
Susanne bød først velkommen til deltagerne og foreslog herefter, at deltagerne efter tur kort 
præsenterede sig selv. Efter præsentationsrunden foreslog Susanne på vegne af bestyrelsen, at 
John blev valgt til dirigent. 
 
 

1. Valg af dirigent 
 
John Ølgaard fra bestyrelsen blev valgt som dirigent. 
 
 

2. Formandens beretning 
 
Susanne holdt som formand for Roskilde afdeling en mundtlig beretning, der fulgte den til 
deltagerne omdelte skriftlige beretning. 
 
Der var forskellige kommentarer til beretningen. John mente ikke, at det længere var muligt at 
have en helt åben Facebook side, hvor alle kan slå opslag op. Torsten kommenterede, at det var 
ændret for nylig. Endvidere var der kommentarer fra Torsten og Bjarne angående 
cykelmedtagning i tog. 
Mogens kommenterede, at han syntes, det var en velskrevet beretning.  
 
Beretningen blev enstemmigt vedtaget. 
 
 

3. Kassererens beretning/regnskab. 
 
Birthe, der er foreningens kasserer, fremlagde regnskabet for 2022.  
 
Der var kommentarer til, hvordan foreningen eventuelt kan søge om ekstra penge fra offentlige 
kasser mv. til honorar af foredragsholder til vores årlige billedforedrag. Svend Erik nævnte, at vi 
kunne søge en pulje til folkeoplysning (under Roskilde kommune). 
 
Regnskabet blev enstemmigt vedtaget. 
 
 

4. Indkomne forslag. 
 
Der var Ikke indkommet forslag. 
 



 
5. Valg til bestyrelse, bestyrelsessuppleanter, revisor og revisorsuppleant 

 
John og Birthe blev genvalgt til bestyrelsen, og Mogens blev valgt som suppleant til bestyrelsen. 
Der var genvalg til Betina som revisor og Birthe til revisorsuppleant. 
 
 

6. Valg til landsmødet af delegerede samt suppleanter. 
 
Bjarne og Benny blev valgt som delegerede til Cyklistforbundets landsmøde, og Susanne blev valgt 
til suppleant. 
 
 

7. Eventuelt. 
 
Mogens fremførte fra medlemmer af Dansk Vandrelaug et ønske om, at Universitetsstien enten 
blev en ren gangsti eller en ren cykelsti. Han har oplevet flere farlige situationer på stien mellem 
cyklister og gående. Birthe og Torsten fortalte om deres arbejde for at få gående og cyklister til at 
følge bestemte regler, der kan betyde at uheld undgås. Flere fra bestyrelsen fortalte om 
foreningens arbejde for at skabe bedre oversigtsforhold på Universitetsstien. 
Bjarne foreslog, at Cyklistforbundet og Dansk Vandrelaug kunne lave en fælles henvendelse til 
kommunen med forslag til forbedringer. 
 
John og Susanne fortalte om den planlagte cykeltur til Landskrona. 
 
 
Birthe viste billeder og fortalte om cykelturen til Samsø sidste år, hvor mange fra tirsdagsholdet og 
Trekroner holdet deltog. 
 
 
Referent Bjarne 


